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酒店客房预订表
HOTEL RESERVATION FORM

组委会特为您提供大会所在酒店-北京新云南皇冠假日酒店给予本次大会的优惠房间价格，如需要请在订房截止时间前向酒店提交此订房表。优惠房间数量有限，如需要请及时预订。预订截止时间：2017年10月13日
All participants attending the China International Food Safety & Quality Conference are entitled to a special rate for your room accommodation at the Crowne Plaza Beijing Sun Palace. To reserve your room kindly complete and submit this form by email on or before October 13, 2017. There is a limited supply of rooms under the block booking and rooms at this rate are available on a first come first serve basis. 
	入住姓名 Guest’s Name
	     
	女士 Female   FORMCHECKBOX 
      先生 Male   FORMCHECKBOX 


	公司名称 Company Name 
	     

	联系电话 Telephone
	     
	手机号码 Mobile
	     

	邮箱地址 E-mail Address
	     


Booking Information
	入住日期 Check-in Date
	     
	离店日期 Check-out Date
	     

	到店时间 Arrival Time
	     
	航班信息 Flight number
	     

	离店时间 Departure Time
	     
	航班信息 Flight number
	     


	房间类型 Room Type
	房间价格  Room Rates

	豪华间 Deluxe Room
	 FORMCHECKBOX 
   RMB 1,080.00

	行政大床房 Executive Room (King Bed Only)
	 FORMCHECKBOX 
   RMB 1,580.00


	房间要求
Room Request
	大床房
King Bed
	 FORMCHECKBOX 

	双床房
Twin Bed
	 FORMCHECKBOX 



注意事项  TERMS & CONDITIONS

•上述价格中包含服务费及适用的相关税费。
The above rates include service charges and applicable taxes.
•上述房价大床房/双床房每日提供一份美式早餐；早餐需在指定餐厅享用。额外美食早餐需加收人民币100元净价每位。
Rates of Twin / King Bed Room quoted herein is inclusive one daily American buffet breakfast and breakfast for one person at a designated venue. Full breakfast for additional room guest is RMB 100 net.
•所有客房免费使用互联网宽带接入和客房中的无线网络。

Complimentary Internet broadband access and Wi-Fi in all guestrooms.

•酒店的入住时间为14点之后，退房时间为12点之前。退房时间超过12点后将加收半天房费，超过18点后将收取全天房费。

Check-in time for this hotel is after 14:00 and check out is before 12:00 noon. Half-day room charge will apply for late checkout. Rooms occupied past 18:00 hours will be charged a full-day rate.

机场接送机服务  Optional Ground Transportation

	机场 - 酒店接送服务
Limo service from Airport to Hotel
	RMB 500nett  -  Audi A6
	Yes
 FORMCHECKBOX 

          No
 FORMCHECKBOX 


	
	RMB 600nett  -  Buick GL8
	Yes
 FORMCHECKBOX 

          No
 FORMCHECKBOX 


	
	RMB 900nett  -  Mercedes Benz S350
	Yes
 FORMCHECKBOX 

          No
 FORMCHECKBOX 


	酒店 – 机场接送服务
Limo service from Hotel to Airport
	RMB 500nett  -  Audi A6
	Yes
 FORMCHECKBOX 

          No
 FORMCHECKBOX 


	
	RMB 600nett  -  Buick GL8
	Yes
 FORMCHECKBOX 

          No
 FORMCHECKBOX 


	
	RMB 900nett  -  Mercedes Benz S350
	Yes
 FORMCHECKBOX 

          No
 FORMCHECKBOX 



信用卡担保  Payment Information
	信用卡类型 Credit Card Type
	  Visa  FORMCHECKBOX 
      Master  FORMCHECKBOX 
      Amex  FORMCHECKBOX 
       JCB  FORMCHECKBOX 
      Diners  FORMCHECKBOX 


	信用卡号 Credit Card Number
	     
	有效期
Expiration Date
	     

	持卡人姓名 Cardholder’s Name
	     
	
	


预订及取消注意事项 BOOKING & CANCELLATION POLICY

所有预订都需提供信用卡担保，否则预订将不被确认。2017年10月13日之前办理预订取消,酒店不会收取任何费用.2017年10月13日之后办理预订取消,酒店将收取一个房晚的费用.入住前7天(含)办理预订取消,酒店将收取全部预定的费用.
All bookings must be accompanied by a credit card. A one-night deposit will be charged to your credit card as guarantee. You may cancel your reservation without any penalty up until October 13, 2017. Cancellations made after October 13, 2017 will be charged one night room fee, service charge and tax. Cancellations received within 7 days of arrival will be charged 100% of the total value of your reservation.
填写表格后，请将其通过Email的方式发送给联系人。酒店收到表格后将与您确认其预订是否成功。
After completing this form, please send it to the email or fax stated below. Upon receipt of this form, you will receive a confirmation directly from the hotel. Acceptance of this booking is subject to availability.
	联系人    Contact Person
Amy Li
邮箱地址  E-mail Address

Amy.li@cpsunpalace.cn



